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INTERPELACJA 
Dotyczy: ekranów elektronicznych w parku Sienkiewicza  

 Szanowna Pani Prezydent, 

O stanie parku Sienkiewicza po „remoncie” w ramach rewitalizacji obszarowej powiedziano już wiele. Niektóre 
z usterek zostały już naprawione, natomiast stan ekranów multimedialnych ustawionych przy wejściach do 
parku nieustannie psuje efekt wykonanych prac, przyczyniając się zapewne do ‘efektu zbitej szyby’, 
podświadomie zachęcając do dalszych wandalizmów w parku. W związku z powyższym chciałbym zapytać o: 

• Koszt w/w ekranów multimedialnych w ramach przebudowy parku Sienkiewicza oraz roczny koszt ich 
utrzymania 

• Zarządcę w/w ekranów 
• Plany zarządcy/miasta wobec tych ekranów 
• Czy podlegają one nadal naprawom gwarancyjnym?  

Zważając na ich stan, bardzo proszę o usunięcie graffiti i innych efektów wandalizmu oraz przedstawienie 
przewidywanej daty usunięcia wandalizmów i rozpoczęcia użytkowania ekranów zgodnie z przeznaczeniem. 

 Z wyrazami szacunku, 

       Kosma Nykiel 




